

No. 67756

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 54454. **Peru and Inter-American Development Bank**

Agreement on non-reimbursable technical cooperation No. ATN/OC-14539-PE concerning the project "Support for the development of the national system of competencies and the strengthening of the one-stop shop for employment promotion" between the Republic of Peru and the Inter-American Development Bank (with annex). Lima, 31 December 2014

Registration with the Secretariat of the United Nations:
Peru, 19 April 2017

Done at New York on 2 June 2017

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 54454. **Pérou et Banque interaméricaine de développement**

Accord de coopération technique non remboursable n° ATN/OC-14539-PE concernant le projet "Soutien au développement du système national des compétences et au renforcement du point d'entrée unique pour la promotion de l'emploi" entre la République du Pérou et la Banque interaméricaine de développement (avec annexe). Lima, 31 décembre 2014

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :
Pérou, 19 avril 2017

Fait à New York le 2 juin 2017

Pour le Secrétaire général